

古天樂古樂團國際歌迷會2024年度入會/續會表格

Louis Koo International Fans Club Enrollment/Renewal Form for Year 2024

會員申請類別 Membership application type: () 新會員 Enrollment (HK\$100)
(請選擇其中一項 Please select one type) () 續會 Renewal (HK\$50)

會員號碼 (如有) Membership no. (if any): _____

申請辦法 Method of Application:

1) 請用**正楷**填寫, 並在適當的地方加上剔號。

Please complete in **BLOCK LETTERS** and tick where applicable.

2) 請將已填妥的表格連同繳交申請費用的存款收據

(i) 寄回香港九龍郵政信箱68121號「古天樂國際歌迷會」收;

或 (ii) 以電腦檔案傳送到本會電郵地址: louiskoofans@yahoo.com.hk

Please return your completed form with deposit slip (application fee) either

(i) by mail to "Louis Koo's International Fans Club, P.O. Box 68121, Kowloon East Post Office, Kowloon, Hong Kong"

or (ii) by e-mail at "louiskoofans@yahoo.com.hk"

注意 Note: 1) 續會者請填上名字、會員號碼及需更改的資料。

Member for renewal application, please fill in your name, membership no. and updated information.

會員資料 Particulars of Member

中文姓名: _____ Name in English: _____

古仔部落格 ID Louis Koo's Blog ID: _____ 性別 Gender: _____

居住地區 District of resident: _____ 國家 Country: _____

電郵 Email address: _____ 電話 phone no.: _____

會員簽署 Signature of member: _____ 日期 Date: _____

關於你個人資料的說明

本會只會使用透過本申請表所獲得的個人資料用作以下用途:

- 1) 辦理有關你在本申請表中所提出申請的事宜;
- 2) 辦理有關你參加生日會及團年飯等活動事宜;
- 3) 方便本會與你聯絡。

Notes about your personal data

The personal data provided by means of this form will be used by Louis Koo's Fans Club **only** for the following purposes:

- 1) activities relating to the processing of your application in this form.
- 2) activities relating to the processing of your application for Birthday Party and Annual Chinese New Year Party.
- 3) facilitating communication between Fans Club and yourself.

會籍有效期由申請日起至2024年12月31日止。

Membership is valid from application date to 31st December 2024.